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ZADEVA: DODATNI ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 30. REDNE SEJE IN  
                 ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 31. REDNE SEJE   
 
Dodatni odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 30. redne seje 

 
Boris Rožič poda pripombo na odgovor v zvezi s pobiranjem najemnine za grobove in vzdrževanjem pokopališča 
v Vipolžah. Odgovor, ki ga je posredoval predsednik VS Vipolže, je bila laž, gre za zavajanje občinske uprave in 
občinskega sveta. Namreč, po podani pobudi na seji občinskega sveta, so zadolženi v VS Vipolže za pobiranje 
najemnine za grobove, takoj pričeli s pobiranjem najemnine in sicer za leto 2016 in leto 2017, kar je razvidno 
tudi iz dostavljenih potrdil o plačilu, ki pa so zelo pomanjkljivo napisana, brez bistvenih sestavin. Zahteva, da se 
predsednika VS Vipolže povabi na razgovor, da poda opravičilo v zvezi s podanim odgovorom.  
 
Oddelek za okolje in prostor 
Dne 19. 4. 2018 se je predsednik VS Vipolže, Vasja Benedetič udeležil sestanka na Občini Brda pri direktorici 
občinske uprave. Obljubil je, da bo potrdila za pobiranje najemnine za grobove, ki so že bila izdana za leto 2017 
popravil tako, da bo vpisal namen plačila ter za katero obdobje se najemnina plačuje. Za v naprej pa bo VS 
Vipolže pobirala denar preko položnic. Na ta način bodo imeli boljšo evidenco ter se bodo izognili vsem 
morebitnim nevšečnostim. Kjer je problem z neplačniki, pa bo predsednik VS kontaktiral podjetje Komunala 
Nova Gorica d. d., da bo lastnika obvestila in odstranila grob. 
 
Predsednik VS Vipolže je dne 24. 4. 2018 sporočil, da se je že pozanimal na banki na Dobrovem kako se izpiše 
položnice. Dne 25. 4. 2018 je podal tudi opravičilo za vse nastale nevšečnosti. 
»V imenu vaške skupnosti Vipolže bi se radi opravičili glede nastalih nevšečnosti glede pobiranja denarja za 
grobarino. V skladu z Občino smo se dogovorili, da bomo v prihodnje pobirali denar preko položnic. Za tiste, ki 
pa so denar za leto 2017 že poravnali bomo napisali popravljene blagajniške prejemke z vsemi potrebnimi 
podatki. Potrudili se bomo, da bo to čimprej urejeno. Še enkrat se opravičujem!« Vasja Benedetič 
 
Silvan Peršolja glede odgovora, ki mu je bil podan na 30. redni seji, v zvezi s košnjo ob javnih cestah, poda 
primer ciprese, ki se nahaja na vhodu iz glavne ceste na Dobrovem proti vrtcu. Problem nastane ob dežju, ko se 
veje znižajo. Vozniki tovornjakov se vejam želijo izogniti, kar pomeni, da so primorani voziti po sredini cestišča. 
Podoben primer je tudi na Zalem Bregu. Predlaga, da se vejevje še bolj obreže.  
 
Oddelek za okolje in prostor 
Ker gre za vzdrževanje vegetacije na regionalni cesti, smo zadevo predali v reševanje izvajalcu rednega 
vzdrževanja regionalne ceste. 
 
Kostja Jelinčič se z odgovorom, v zvezi s postopkom ureditve dela pločnika na cesti Hum – Kojsko, nikakor ne 
strinja. Že večkrat je bila na sejah občinskega sveta izpostavljena ta problematika, kjer je bilo rečeno, da bo 
občina šla v postopek razlastitve. Zahteva, da se postopek razlastitve nemudoma izpelje.  
 
Oddelek za okolje in prostor 
Ker je eden od pogojev za izpeljavo razlastitve tudi ta, da se izkoristijo vse druge možnosti za pridobitev 
zemljišča, smo pred kratkim skupaj s svetnikom Borisom Šfiligojem izvedli obisk pri stranki in predlagali 
menjavo zemljišč. Pri ureditvi meje, katere postopek je bil zaključen z označitvijo poteka meje v mesecu 
avgustu 2017, je bilo ugotovljeno, da je stranka z objekti posegala v občinsko zemljišče. Površina posega v 
zemljišče občine je približno podobne velikosti, kot bi ga občina potrebovala za izvedbo pločnika. Stranki smo 
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predlagali menjavo s katero bi obojestransko uredili lastništvo zemljišč, občina za pločnik, stranka pa za svoj 
objekt. Stranka je zahtevala, da se ji dostavi predlog ureditve pločnika z merami vseh posegov na njenem 
zemljišču, za zgraditev pločnika je namreč potrebno prestaviti priključek poljske poti. Pripravili bomo predlog 
ureditve in ga predstavili stranki. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 31. redne seje 
 
Karlo Passoni 
Vaščanka vasi Gornje Cerovo, mu je predala dopis, katerega je naslovila na župana Franca Mužiča, 
direktorico občinske uprave in vodjo oddelka za okolje in prostor, komunalno dejavnost in investicije, že v 
mesecu marcu, odgovora pa še vedno ni dobila. Gre za ureditev problematike meteornih voda.  
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Oddelek za okolje in prostor 
Odgovora še nimamo. Zadevo smo predali v reševanje tudi medobčinski inšpekcijski službi, ki je v skladu z 
Zakonom o cestah pristojna za opravljanje inšpekcijskega nadzorstva. Zakon o cestah namreč v drugem 
odstavku 5. člena prepoveduje odvajanje meteorne vode v cestno telo. Ko bo zadeva zaključena bomo o tem 
obvestili stranko. 
Dejstvo je, da z večine stanovanjskih objektov tako ali drugače odvajajo meteorne vode na javno pot. Nihče od 
teh lastnikov pa ne dovoli, da bi se voda iz ceste odvajala stran preko njegovega zemljišča. Vodo s ceste pa ne 
moremo odvajati nazaj (navzgor) po parceli javne poti, ker je višinska kota cestišča na koncu ulice 2m nižje od 
višinske kote cestišča na začetku slepe ulice. Izgradnja take kanalizacije je praktično zelo težko izvedljiva, saj bi 
bili potrebni izkopi do globine 4 m, kar pomeni ogromne stroške še posebej z izkopi v flišu ali celo z miniranjem, 
kar bi lahko ogrozilo stabilnost in varnost bližnjih stanovanjskih objektov. Stroški izvedbe bi bili v tem primeru 
enormni. Dejansko pa voda s ceste že štirideset let odteka preko zemljišča stranke Domenis. 
 
Silvan Peršolja 
Ob vikendih je vas Šmartno zelo polno zasedena. Večkrat se zgodi, da pride do zaparkiranega vhoda v 
Šmartno. Intervencijska pot je običajno odprta, vendar jo predvsem med vikendi zaparkirajo italijanski 
državljani. Predlaga, da se zariše intervencijska pot.  
 
Oddelek za okolje in prostor 
Izvede se postavitev cvetličnih korit in prometnega znaka skladno z načrtom prometne ureditve in signalizacije 
v vaškem jedru Šmartno, na katerega je pridobljeno soglasje ZVKDS. 
 
Lilijana Kastelic 
V proračunu Občine Brda so rezervirana sredstva za obnovo zidu v Barbani. Zanima jo, ali se na tem že kaj 
dela oz. ali je že narejena kakršnakoli dokumentacija.  
 
Oddelek za okolje in prostor 
Sanacija omenjenega zidu je bila naročena že v mesecu februarju, vendar se dela takrat niso izvajala zaradi 
neugodnih vremenskih razmer. Izvajalca smo pozvali na izpolnitev naročila. 
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Damjan Birtič 
V zadnjem času je bilo v medijih zaznati veliko informacij o urejanju glavne prometnice v Brdih. Že v 
prejšnjem mandatu so bili podani trije projekti za ureditev križišča na »Križadi« v Neblem. Zaradi vseh 
dejavnosti, ki se opravljajo na tem križišču, je potrebnega veliko potrpljenja, da ne pride do nesreče. Zanima 
ga, kakšen projekt je bil posredovan naprej oz. kakšen naj bil projekt ureditve tega križišča na »Križadi« 
 
Oddelek za okolje in prostor 
Takrat smo se opredelili za varianto rekonstrukcije obstoječega križišča s postavitvijo otokov, za izvedbo katere 
so potrebni minimalni posegi na privat zemljišča. Varianta izvedbe krožnega križišča je krepko posegala po tujih 
parcelah in lastnik, ki bi bil s tem posegom najbolj oškodovan, je takrat zelo nasprotoval takšni gradnji in ni bil 
pripravljen prodati zemljišča.  
 
Romana Velišček 
Zanima jo, zakaj je bilo umaknjeno kontejnersko mesto na »Kurinšču« v Kozani?  
 
Oddelek za okolje in prostor 
VS Kozana so na sestanku odbora, dne 4. 4. 2018 sklenili, da se kontejnerje na lokaciji Kozana križišče za 
Kurinšče prestavi na lokacijo pod pokopališče od cesti. Citiramo zapisnik: »Zaradi lepšega izgleda vasi, se 
kontejnerje za smeti iz križišča za Kurinšče, pri avtobusni postaji, preseli na kontejnersko mesto pod 
pokopališčem. Pri čakalnici, kjer so bili do sedaj kontejnerji, se postavi oglasno tablo, kasneje se uredi betonski 
podstavek in postavi klop ter koš za smeti.« 
 
Boris Šfiligoj 
V kakšni fazi je ureditev makadamske ceste Vipolže – Italija? 
 
Oddelek za okolje in prostor 
Upravni postopek ureditve parcelnih mej še ni zaključen. 
 
Edbin Erzetič 

1. Voznike, ki želijo peljati proti vasi Višnjevik, navigacije usmerjajo na cesto proti Snežečam. Predlaga, 
da se postavi prometni znak »slepa ulica«.  

2. Ali je projekt urejanja okolice Krčnika obstal? Tam je tudi kopališče in potrebna bi bila neka 
minimalna ureditev s strani občinskih vzdrževalcev.  

3. Ali je resnična trditev, da se poslovalnica NKBM d. d. na Dobrovem zapira in kdaj? Vinarji so 
zainteresirani za odprtje vinoteke v teh prostorih.  

 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor  
Bomo zagotovili postavitev prometnega znaka »slepa ulica«. 
 
Ad2. Direktorica ZTKMŠ Brda 
Projekt Alpe Adria Trail, ki je bil prijavljen na razpis SLO-AUS, v katerem je bilo načrtovano tudi ureditev 
magične točke Kotline, Krčnik; na žalost ni bil potrjen – rezultate se je prejelo v mesecu marcu 2018. 
Računamo, da bodo še drugi razpisi, ki bodo omogočali prijavo takih vsebin, kjer se bomo potegovali za 
pridobitev sredstev za ureditev Kotlin in Krčnika, saj je dokumentacija že pripravljena. 
V danem trenutku pa je vodni pas reke Kožbanjšček s Krčnikom in Kotlinami last Agencije Republike Slovenije za 
okolje, koncesijo za urejanje le teh pa ima podjetje Hidrotehnik. Parcele ob vodnem pasu so v privatni lasti, le 
pas ceste je občinski. Zaradi teh dejstev občina ne more prevzeti urejanja Kotlin s kopališčem, pa tudi 
postavitev sanitarijev ni mogoča. 
 
Ad3. Direktorica OU 
Občina Brda ni seznanjena z informacijo glede zapiranja poslovalnice NKBM d. d. na Dobrovem. V kolikor bo 

prejela kakršno koli informacijo v zvezi s tem, bo o tem seznanila zainteresirane. 

 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                 Franc Mužič 


